
REUNIÓ AFA 19 oct de 2022 (20:30 presencial)

Assistents: Montse Solsona, Susanna Canto, Xavi Teixidó, Núria Falcones, Alejandra Jiménez, Núria Roca i

Joana Ribera, Anna Bayà,Cristina Cuadros, Gemma Moncunill. Junta entrant: Josep Jorba, Patrícia Arroyo ,

Eli Vives, Mireia Puig, Eli Perez.

1. -Introducció presidenta AFA.

Es fa una presentació de l’Afa i del funcionament de la junta. Filosofia, gestió extraescolar i funció social.

Es parla de les votacions. Per estatuts és durant l'assemblea quan la junta entrant es consolida i per tant té dret

a vot en les reunions de l’AFA. Fins al moment els membres que opten a junta entrant poden opinar i assistir

com oients, però encara no tenen dret a vot fins que a l'assemblea es consolidin com a nova junta entrant.

S’exposa que des de direcció ha arribat un feedback no positiu sobre el funcionament de l’AFA i en concret dels

extraescolars. Es conclou que l'interlocutor amb direcció de l’AFA amb direcció ha de venir de direcció de l’AFA,

en aquest cas Montse Solsona. Es parla de confiança a l’AFA i la importància de poder expressar lliurement

opinions. L’objectiu de l’afa no és fiscalitzar l’escola.

2. -Comissió carnestoltes.

Es parla de que ha tingut bona rebuda i Patricia i Eli Vives plantegen dubtes d’on es poden reunir i què poden

fer arribar a més. També com organitzar-se i per tenir un lloc on poder treballar. En l’anterior carnestoltes l’AFA

va aportar entre 1700-1300 € i les famílies van aportar 1400 €.

3. - La castanyada.

L’escola demana ajuda, la Gemma es presenta voluntaria per ajudar.

4. - Cursa popular 2022

L’escola demana si podem cedir la pancarta de la Cursa Popular. Es busca a despatx si la tenim.

5. -Loteria

Pendent. Sussana. Es recorda que per votació anterior va sortir la grossa. Només es fa per 5è i 6è.

7. - lliure disposició (31 oct).

Es parlar de votar si cal oferir servei acollida/extraescolar. 10 votacions : NO - 0 votacions : SI.

8. - Assemblea General

Es proposa a finals de novembre. Pendent de data. S’ha d’aprovar en junta.

9. - Menjador

Es detecta que a menjador estan treballant a un ritme molt alt. Tot es nou i s’han de rodar. Es fan a tres torns.

El monitoratge està treballant a un ritme elevat.



10. - Piscina.

Es parla de que hi han hagut queixes amb les pèrdues de roba. Es vincula al fet de que queda pendent una

reunió amb els monitors de l’escola d’extraescolars.

11. Reunió extraescolar

Dijous 3 novembre. Presentació extraescolar. La proposta es fa que els monitors que no puguin venir envien un

video. Es proposa a les 19:00h. La Montse demana quin text s’ha de passar a les famílies de què es parlarà a

extraescolars. Es parla del servei de monitoratge de nens per famílies que necessitin aquest servei.

Es prova aquest servei amb pagament de 0 EUR. Es proposa inscripció via google forms.

12. Proposta Emma

No es pot publicitar una activitat externa.

13. Escola Rock

La Mireia Puig. Presenta el projecte Escola de Rock es proposa a partir del treball que es pot fer en una escola

que porta grups de música a l’escola i es treballa per projectes. Es planteja si fer la proposta a l’escola o no, pel

què implica de canvi a l’escola.

14. Consell escolar.

Josep Jorba. Planteja el problema dels horaris: com afecten a les extraescolars i la valoració positiva o negativa

d’aquesta a l’escola.

Es parla de la comunicació escola famílies, es planteja si des de l’afa es pot fer alguna cosa per millorar-la.


